


<p>Skolebestyrelsesmøde Onsdag, 6. april 2022</p>	 <p>HØJELSE SKOLE</p>
<p>Fraværende/afbud</p>	<p>Afbud: Finn, Stine, Jannie, Asta, Christian, Jonas, Pia</p>
<p>1. Orientering (Tommy) (15 min)</p>	<p>Næste skoleår – Høstfest mv. I uge 36 bliver der projektuge med høstfest, med play@heart som tema sammen med lærere og pædagoger Status på M-klasse Vi har selv taget initiativ, sammen med Hastrupskolen, til at få startet de elever, som er på vandrehjemmet, op i skole, selvom eleverne mangler opholdstilladelse. Derudover starter der fire elever op, som har fået opholdstilladelse. Vi fylder Højelse op først ift nye M-elever.</p>
<p>2. Økonomi (Tommy) (10 min)</p>	<p>Økonomi – Besparelser I næste budgetår skal der spares mange millioner i kommunen. Der skal også spares på vores område. Vi ved, at der bliver kort høringsperiode på oplægget, som kommunen kommer med.</p>
<p>3. SFO (Carsten) (20 min)</p>	<p>Mål og indholdsbeskrivelse for SFO'ens virke blev er blevet fremsendt og kort præsenteret på sidste møde. Vi kommer evt. input med sigte om at godkende den samt taler om vi kan udarbejde en kortere version, som kan rettes mod forældre. Vi vil gerne bruge Carsten, som også er tekstforfatter på vores visionsarbejde, til at lave et kort sammenskriv af beskrivelsen, som skal spille sammen med resten af vores visionsarbejde.</p>
<p>4. Kontaktforældremøde (Sille) (15 min)</p>	<p>Invitation er delt ud. Vi sender en reminder ud. Sille kontakter Stina. Vi skal afklare:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Skal vi udkomme på Aula? Nej Invitation og opslag? Bestyrelsen rykker "deres" forældre igen for tilmelding. - Hvor sent kan vi bestille Tapas? NA spørger Stina om, hvornår vi senest skal bestille. - Hvem har ansvar for at indsamle/skrive indhold til nøglering/værktøjskasse? Vi anbefaler, at Jannies samler indhold. De må gerne have forberedt noget. - Vi skal skrive årsberetning – hvem kan hjælpe? Vi kan evt bruge referater til at se arbejdet for året. - Hvad skal vi forberede til opstillingsmødet kl. 17? -
<p>5. Bestyrelsesvalg (Sille) (15 min)</p>	<p>Sille har oplæg til kommunikationsplan med flyers, valgfolder, plakater og bannere til Aula og FB. Vedhæftet sammen med opdateret procedure. Vi skal afklare:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Er der nogen interesserede forældre fra prikkerunde? Vi har hørt nogle interesserede. - Tidsplan: Valglist: OK Opslag og info på Aula + FB: OK Video af elever: OK

	<p>Valgfolder deles på AULA</p> <p>Plakater bliver hængt op i indskoling onsdag NA sørger for at de kommer op strategiske steder på skolen torsdag.</p> <p>D. 21. april: valgmøde/ opstillingsmøde</p> <p>D. 21. marts til d. 29. april: kandidater kan opstilles</p> <p>D. 3. maj: valgbestyrelsen tilkendegiver om der er kampvalg eller fredsvalg</p> <p>D. 4. maj: orientering til hjemmene om evt. kampvalg.</p> <p>D. 31. maj: seneste frist for evt. afstemning</p> <p>D. 3. juni: sidste frist for offentliggørelse af valg</p> <p>D. 9. juni: konstituerende møde for den nye bestyrelse</p>
6. Ordblindhed/læsevanskeligheder (Tommy/Nis) (15 min)	<p>Hvad gør vi for at sikre en tidlig indsats ved læsevanskeligheder?</p> <p>Skolens progressionsplan blev mundtligt fremlagt, vi er startet op og arbejder videre med den strukturerede indsats på området.</p>
7. Kort opfølgning på tidligere punkter (Alle) (5 min)	<p>Kommunikation</p> <p>Der kigges videre på arbejdet med skole-hjem-samarbejdet ift kommunikation.</p>
8. NYT fra (10 min)	Nyt fra ledelse, SFO, lærer, forældre, elever
9. Punkter til næste møde/opsamling (5 min)	<p>Landsbypulje</p> <p>Sille vil søge penge til det videre arbejde.</p> <p>Udearealer</p> <p>Vision</p>
10. Eventuelt (5 min)	Nogle af de store elever synes, at de små kan være lidt irriterende i frikvarteret, når de må være over hele skolen.